
 

 

  

Protokoll Dragracing 10–2024  
2024-10-15 kl.17.30 -19.30 
Plats: Digitalt 

Deltagare - Svemo  
Fredrik Hansson  Sportansvarig 
Emelie Rahm   Koordinator 
Rejje Irén   Adjungerad 

Ronny Olsson   Adjungerad 

Pär Evensson    Grentekniker 
 

1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen 
Sportansvarig Fredrik Hansson hälsade alla deltagare välkomna till mötet. 
 
2. Val av justerare  
Rejje valdes till justerare av protokollet. 
 
3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. Protokollet finns publicerat på 
svemo.se (Våra sportgrenar/Dragracing/Dokument & blanketter). 
 
4. Ekonomi 
Periodisering av budgeten för 2025 samt uppdatering av verksamhetsplanen behöver göras och 
skickas in senast 8 november. Vi kommer att avsätta en del i budgeten för juniorläger. 
 
Vi kommer fördela kvarvarande medel för internationell tävling för 2024 till de förare som tävlat 
på Santa Pod och Hockenheim, vi ser över vad som återstår i budgeten och sammanställer och 
kontaktar dessa. 

5. Licenser 
Licensstatistik per sista september 2024 dragracing 
Bas: 2 
Guldhjälm: 1 
Ungdom: 2 
Junior: 2 
Senior: 20 
Classic: 6 
Elit: 12 
Totalt: 45 (53 under samma period förra året) 
 
Funktionärslicenser 
Chefstekniker: 22 
Tävlingsfunktionär: 53 
Tävlingsledare: 29 
Totalt: 104 (111 under samma period förra året) 
 

 

 



 

 

  

6. Uppklassningar/Nedklassningar Dragracing 
Ansökan har inkommit från Mikael Angelin om uppklassning till Elitlicens för Elliott Bremnes. 
SP återkopplar till Mikael om att vi önskar en observationsrunda innan eventuell 
uppklassning. Ansökan om uppklassning/nedklassning mejlas till Svemo Dragracing på 
dragracing@svemo.se. 
 
7. StreetBike 
Vi jobbar för att hitta en lösning för projektet, antingen fortsatt i Svemos regi tillsammans med 
en utsedd projektansvarig, alternativt att vi släpper projektet till arrangörerna att hantera 
utifrån varje arrangörs förutsättningar i den ordinarie verksamheten. 
 
8. Säkerhet 
Senaste mötet genomfördes 5-6 oktober på plats på Svemo kansli, detta tillsammans med 
Medicinska Rådet. Protokoll kommer att publiceras här: https://www.svemo.se/om-
forbundet/vart-sakerhetsarbete-forbundet  

Handlingsplan säkerhet för 2025 ska tas fram och lämnas in senast 15 januari till 
säkerhetsrådet.  
 
Det finns framtaget en handbok för säkerhetsarbete inom föreningarna, denna finns här: 
https://svemocmspr-7e6a0cba035d817d799a-endpoint.azureedge.net/wp-
content/uploads/2024/07/Handbok-Sakerhet-2024-vers1.pdf  
 
9. Miljö 
Miljöforum Svemo/SBF har genomförts på Scandic i Arlandastad den 12-13 oktober, Ronny 
Olsson och Fredrik Hansson deltog. Det diskuterades mycket om nya lagar som påverkar 
våra föreningar, hållbarhet var en stor fråga för båda förbunden då det efterfrågas mer och 
mer kunskap om hur man skapar hållbara arrangemang och anläggningar. Flera upplevde att 
de inspektörerna som idag gör tillsynsärenden på våra anläggningar efterfrågar detta och vi 
måste ha mer kunskap om hur vi skapar hållbarhet och inte enbart miljödelen, så kunskap 
och utbildning kommer behövas och även att ta fram checklistor för att förenkla för våra 
föreningar. RF håller på med kartläggning och att ta fram nya riktlinjer för hela idrottsrörelsen 
och vår fördel är att vi jobbat aktivt med miljö länge och påbörjat ett arbete för en större 
helhet som innebär hållbarhet. Protokoll kommer att publiceras här: 
https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-forbundet  
 
10. Utbildningar 
Vi kommer behöva utbilda FIM-licenserade personer inför 2025, detta har diskuterats med 
Job Heezen som var på plats under vårt möte, Job sa att det troligtvis blir en plats för Norden 
och en plats för Europa och att det planeras till januari 2025. Mer info kommer från FIM-E 
under hösten. Förslag på att nedan ska gå utbildning för FIM-licens, Svemo Dragracing går 
igenom vilka som ska skickas centralt och vilka som arrangerande EM-arrangör skickar; 

FMN delegate – FIM-E or FIM Sporting Steward license 
Rejje Irén – förnyas 
Ulla Peterson – förnyas 
Även förslag på att utbilda Ann Granath 
 
 



 

 

  

Clerk of the Course – FIM-E clerk of the course license 
Kjell Pettersson – förnyas? 
Tomas Pettersson – förnyas 
Marie Selander – ny 
Anna Elgtorp – ny 
 
Chief starter – FIM-E clerk of the course or Sporting Steward license 
Harry Granlund – förnyas 
Mats Daniel Norberg – ny 
Göran Ekendahl – ny 
 
Chief technical control – FIM-E Technical license 
Leif Tagg – förnyas 
Lennart Holm – förnyas 
Micke ”Storis” Westergren – ny 
 
Environmental official – FIM Environmental license 
Peder Eneroth – förnyas 
Även förslag på att utbilda Eva Pålsson 
 
Vi försöker fånga upp dom som under 2024 gått utbildning för tekniker genom SBF för att 
även utbilda dom inom Svemo. 

Inbjudan till Svemo utbildningskonferens den 23-24 november i Norrköping, anmälan senast 
20 oktober, anmälan sker via IUP till utbildningen. Fredrik Hansson är anmäld, Rejje kommer 
inte att delta då han är på FIM-uppdrag detta datum. 
 
Vi behöver uppdatera vårt utbildningsmaterial inför kommande säsong och även göra så 
mycket som möjligt digitalt, så att fler kan få tillgång till att utbilda sig. 
 
11. Ärenden  
11.1 Uppdatering av riktlinjer för dragracingbanor 
Vi färdigställer dessa dokument så gott vi kan internt under hösten och skickar sedan ut det 
till hela arbetsgruppen (SBF/Svemo) innan vi bokar in ett Teams-möte för att stämma av och 
färdigställa. Vi tar med detta arbete till säkerhetshandlingsplanen. 
 
11.2 Reaktionshojen 
Johan Granqvist har hört av sig och hojen måste flyttas från Stockholm, där den nu står. 
Rejje har hört sig för hos SHRA Sundsvall om förvaring av denna, vilket klubben inte ser 
några problem med. 
 
11.3 Nordiskt möte 
Nordiskt möte genomfördes via teams den 3 oktober tillsammans med Norge och Danmark. 
För Svemo deltog Rejje, Fredrik och Emelie. 
 
Regler och kontrakt behöver ses över och förnyas inför 2025. Vi kom överens om att försöka 
få till ett flerårigt kontrakt med SpeedGroup, något som GS tar med till mötet den 2-3 
november. 
 
 



 

 

  

11.4 SM-tävlingar för 2025 
Vi har diskuterat tävlingsupplägget då förarunderlaget är för dåligt, och istället kikat på att 
arrangera en avslutande SM-tävling. Efter förra mötet beslutade vi därför att undersöka var 
de flesta förarna bor, alltså i vilken del av landet, varefter vi kan konstatera att Sundsvall 
ligger bra till. SP har hört av sig till Sundsvall som visar intresse. 

SHRA Borås/Göran Molin har hört av sig och sagt att de är intresserade av att arrangera, 
dem skulle återkomma med datum ASAP. 
 
11.5 Nya avgifter 
Nya avgifter för föreningarna kommer att gälla fr.o.m. 2025. 
Banlicenserna höjs enligt nedan; 

 Nuvarande avgift Ny avgift 
Tillfällig 1400 1800 
1 år 2000 2600 
2 år 4000 5200 
3 år 5000 6500 

 
Tävlingstillstånden höjs enligt nedan; 

Typ av tävling Nuvarande avgift Ny avgift 
Enklare 1100 1350 
Nationell/internationell 1400 1750 
SM 1400+1000* 1750+1300* 
RM 1400+1000* 1750+1300* 
NM 1400+2000* 1750+2600* 
EM/VM 1400+5000+FIM/FIM-E** 1750+6500+FIM/FIM-E** 

*nationell tävling + statusavgift 
**nationell tävling + statusavgift + avgift till FIM/FIM-E 
 
Även andra avgifter så som för utbildningsmaterial, teamlicenser m.m. kommer att justeras. 
 
Priser för förarlicenserna kommer att justeras för 2025 då det införs en ny licensstruktur, mer 
information och priser finns här: https://svemo.se/nyheter/svemo-far-en-ny-licensstruktur-och-
prissattning-2025 
 
11.6 EDRS arrangörsmöte 
12-13 oktober genomförde EDRS arrangörsmöte i Märsta. Anders ”Jösse” Olsson deltog för 
Svemo Dragracing’s räkning. Man diskuterade en eventuell tävling i Finland, banan är 
däremot inte FIM-godkänd men man hade kunnat köra ett NM. 
 
EDRS prisbankett kommer att genomföras på Nova Park & Konferens i Knivsta den 23 
november. Rejje har bokat om flyget då han deltar på FIM-E Drag Racing Commission i Rom 
under fredagen, vilket innebär att han flyger från Rom lördag förmiddag och kommer då 
kunna delta på banketten. Även Job Heezen som är ordförande i Drag Racing Commission 
kommer delta, samt att vi avser bjuda in Anders ”Jösse” Olsson. Inbjudan har publicerats och 
vi kontaktar nu de svenska pristagarna för att höra oss för vilka som kan närvara på 
banketten. 

För de svenska pristagarna 1-3 i respektive klass så står vi för reseersättning samt 
bankettkostnaden. 
 



 

 

  

11.7 Elit 
Svemo har för 2025 tilldelats 16 platser för hela förbundet för hälsosupport och 
idrottsmedicinskt stöd via app. Svemo Asfalt har fått totalt 4 platser, 1 för varje sport, där 
Rikard Gustafsson är den från dragracingen om fått ta del av detta.  
 
11.8 Motorsportforum 2025 
Motorsportforum kommer att genomföras 15-16 mars 2025. Mer information och inbjudan 
kommer att skickas ut senare under hösten/vintern. 
 
11.9 Webbinarium Mitt Svemo 
Svemo bjuder in till webbinarium för en närmare och sista presentation av Mitt Svemo och 
Nya licenssystemet som börjar gälla 2025. Läs mer och anmäl dig här: 
https://svemo.se/nyheter/webbinarium-mitt-svemo-och-nya-licenssystemet  
 
11.10 Regler 
Emelie sammanställer och skickar ut inkomna regelförslag och ändringar till Svemo 
Dragracing med adjungerade för diskussion och beslut.  
 
11.11 Ny adjungerad arrangörsansvarig 
Anders ”Jösse” Olsson har blivit utsedd till ny arrangörsansvarig och kommer att vara vår 
representant gentemot EDRS och arrangörerna. 
 
12. Internationella statustävlingar 
Tävlingskalendern för FIM Europé fastställs vid mötet i Rom den 22 november, där Rejje Irén 
deltar. 
 
13. Rapporter  
SP kommer från den 1 november att bli ny koordinator för säkerhetsrådet samt 
miljökommittén, det kommer innebära att Emelie kommer att ta mer ansvar inom vissa frågor 
inom vår sport. 
 
14. Övriga frågor 
Det finns nu möjlighet att prenumerera på Svemos nyhetsbrev, detta kan ni göra via denna 
länk: https://www.svemo.se/om-forbundet/nyhetsbrev  

SP föreslår att vi går över till teamsmöten varannan månad istället för varje, då det inte 
händer så mycket och snabba beslut tas ändå genom att vi pratar med varandra under varje 
vecka eller kommunicerar via mejl. Vi beslutar oss gemensamt för möten varannan månad 
och kallar till extra möten om det är något akut som behöver hanteras. 
 
15. Nästa möte 

Planeras till 2024-11-26 kl. 17.30, Emelie skickar ut inbjudan. 
 
16. Avslutning 
Fredrik tackar för ett givande möte. 
 
Vid protokollet     Justerare för protokollet  

Emelie Rahm      Rejje Irén 
2024-10-15      2024-10-XX 


